

English (As a foreign language) 英語(作為外語)暑期課程 (CC1)

學校地點：	Concord College	年齡：	10 - 11 歲 / 12 - 17 歲
課期：	3 星期	開課月份：	7 月
開課日期：	03 Jul - 25 Aug 28 Jul - 19 Aug	學費：	10 - 11 歲：£ 3650 12 - 17 歲：£ 3330

* 學費包括課堂、學習材料、證書、學習報告、住宿、膳食、活動、外出遊覽及來回機場接送 (只限於 Heathrow 機場的指定接送日期及時間，需提早預約)

每班人數： 最多14人

Course overview :

- Programme comprises of 6 levels: beginner, elementary, pre-intermediate, intermediate, upper intermediate and advanced.
- Total 21 hours of tuition per week. The timetable comprised of 15 hours of classroom based teaching with qualified English teachers and 6 hours of "Active English" lessons.
- General English lessons aimed at improving grammar and language structure.
- Specific focus on the four skills: reading, writing, speaking and listening.
- Weekly lessons on British Culture
- "Active English" lessons which encourage students to learn and develop their language skill through different activities (e.g. sport, art, cookery, drama, music, photography, fashion and team problem solving).
- Every week one full day excursion to towns and cities (e.g. Cardiff, Chester, Liverpool, Manchester, Oxford and London) and one half day excursion to the local towns of Shrewsbury or Telford for sightseeing and shopping.

課程概要：

- 課程有 6 個不同程度，適合不同程度的學生：初級、基本、預備中級、中級、中高級和高級程度
- 每週共 21 小時課堂，包括 15 小時在課室內學習英語 (由專業英語教師教授) 及 6 小時活學英語課
- 通用英語課堂旨在改善學生的英文語法和語言結構
- 並具體針對學習英語的四大技巧：閱讀、寫作、會話和聽力
- 每週有關於英國文化課程
- 學英語課堂鼓勵學生通過不同活動 (如運動、藝術、烹飪、戲劇、音樂、攝影、時裝和團隊解決問題) 去學習和發展自己的語言技能。
- 每週一天全日出外到城市及市鎮遊覽 (如加的夫、切斯特、利物浦、曼徹斯特、牛津和倫敦)，還有半日到當地的什魯斯伯里或德福鎮觀光和購物。



*以上資料只供參考，一切以院校官方網站所提供的資料為準。

5 Address 地址：Unit 302, 3/F, 29 Austin Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong 香港九龍尖沙咀柯士甸道 29 號 3 樓 302 室
Tel 電話：(852) 2180 9721 / 2180 9725 Fax 傳真：(852) 3162 8960 Email 電郵：info@ihpeducational.com
WhatsApp：6909 8598 WeChat ID 微信帳號：ihp21809721 Website 網站：www.ihpeducational.com

Science, Mathematics and Economics 科學、數學和經濟學 (CC2)

學校地點：	Concord College	年齡：	10 - 11 歲 / 12 - 17 歲
課期：	3 星期	開課月份：	7 月
開課日期：	03 Jul - 25 Jul 28 Jul - 19 Aug	學費：	10 - 11 歲：£4050 12 - 17 歲：£3800

* 學費包括課堂、學習材料、證書、學習報告、住宿、膳食、活動、外出遊覽及來回機場接送 (只限於 Heathrow 機場的指定接送日期及時間，需提早預約)

每班人數： 最多14人

Course overview :

- 21 hours of classroom based teaching and is available at three levels:
 - 1) Junior / Primary (age at 10-12)
 - 2) Secondary Education (GCSE) (age at 13-15)
 - 3) Pre-Advanced (A-Level) (age at 16-17)
- Programme is designed and led by highly qualified science, maths and economics teachers.
- Programme includes theory and will be accompanied by varied and interesting practical work, supported by skilled Laboratory Technicians.
- Junior / Primary level Sciences course will cover aspects of Biology, Chemistry and Physics.
- GCSE and pre-Advanced level programme will have the choice of studying any two of subject combinations: (Biology, Chemistry, Physics, Mathematics and/or Economics)
- Every week one full day excursion to towns and cities (e.g. Cardiff, Chester, Liverpool, Manchester, Oxford and London) and one half day excursion to the local towns of Shrewsbury or Telford for sightseeing and shopping.

課程概要：

- 21小時課堂教學，課程分為三個級別：
 - 1) 初中/小學 (適合10 - 11歲學生)
 - 2) 中學 (GCSE) (適合13 - 15歲學生)
 - 3) 高級預備班 (A-Level) (適合16 - 17 歲學生)
- 課程由資深的科學、數學和經濟學老師編制和教導
- 課程涵蓋理論與各種有趣的實驗工作，由熟練的實驗室技術人員從旁支援。
- 初級/小學級別的科學課將覆蓋生物學、化學和物理
- 中學 (GCSE) 和高級預備班 (A-Level) 級別可以選擇學習兩個組合的學科 (生物、化學、物理、數學或經濟學)
- 每週一天全日出外到城市及市鎮遊覽 (如加的夫、切斯特、利物浦、曼徹斯特、牛津和倫敦)，還有半日到當地的什魯斯伯里或德福鎮觀光和購物。



*以上資料只供參考，一切以院校官方網站所提供的資料為準。



University Preparation Courses 大學準備課程 (CC3)

學校地點： **Concord College**

年齡： 16 - 18 歲

課期： 13 日

開課月份： 7、8 月

開課日期

學費： £3650

- **Medicine:** 01 Jul - 13 Jul
- **Natural Sciences:** 15 Jul - 27 Jul
(including Biological, Chemical & Earth Sciences)
- **Engineering:** 29 Jul - 10 Aug
(with Applied Maths & Physics)
- **PPE:** 12 Aug - 24 Aug
(Philosophy, Politics & Economics)

* 學費包括課堂、學習材料、證書、學習報告、住宿、膳食、活動、外出遊覽及來回機場接送 (只限於 Heathrow 機場的指定接送日期及時間，需提早預約)

Course overview :

- Support students who are preparing to applying to top univeristy, both in the UK and overseas.
- Offer students the opportunity to gain insight into their chosen degree subject, and to be better prepared for the rigorous selection process.
- Programme combines with guest academics from top universities, with Oxford and Cambridge represented on every programme. Students will benefit from lectures and seminars from guest speakers at the forefront of their disciplines.
- Offer tailored admission test and interview preparation.
- Full day excursion to one of the historic university colleges.

課程概要：

- 支援學生申請英國及海外的頂尖大學
- 讓學生有機會深入了解自己所選擇的學位課程，並在篩選過程中做好準備
- 課程涵蓋所選學科的學術講座和研討會，由頂尖大學，包括牛津及劍橋的學系代表主講
- 提供量身定做的入學考試和面試準備
- 一天全日到其中一個歷史悠久的大學 院校遊覽



*以上資料只供參考，一切以院校官方網站所提供的資料為準。